
HIJ	IS	DE	VERSCHAFFER		
VAN	ZOWEL	GELOOF	ALS	WERELDSE	GOEDEREN.	
HIJ	IS	NIEMAND	ANDERS		
DAN	DE	BESCHIKKER	VAN	ONS	LEVEN.	

HIJ	IS	GEEN	TIRAN:		
VOOR	ALLES	WAT	HIJ	NEEMT,		
GEEFT	HIJ	HET	ZEVENTIGVOUDIGE	TERUG.	
EN	ALS	HIJ	ÉÉN	DEUR	SLUIT,		
OPENT	HIJ	TIEN	ANDERE	VOOR	JE.	

Sanai	zegt:	Onthoud	dat	jij	er	niet	de	doener	van	bent,	wanneer	deze	spirituele	ervaringen,	
zogenaamde	spirituele	ervaringen,	beginnen	te	gebeuren;	het	is	opnieuw	zijn	gave.	Dan	zul	je	niet	
verslaafd	raken.	Als	je	denkt	'ik	ben	de	doener,	en	ik	ben	een	siddha	geworden	en	ik	heb	iets	
bereikt,	en	nu	ben	ik	in	staat	om	deze	ervaringen	te	creëren,'	dan	zit	je	gevangen,	is	je	ego	via	de	
achterdeur	weer	binnengekomen.	Vroeger	voelde	het	zich	gesterkt	door	meer	geld	te	hebben,	
door	een	groter	huis	te	hebben,	door	een	mooie	vrouw	te	hebben,	enz.	Nu	geniet	hetzelfde	ego	
van	een	andere	reis	van	spirituele	ervaringen.	
Sanai	zegt:	Als	je	op	welke	manier	dan	ook	egoïsXsch	wordt	over	je	ervaringen	die	onderweg	
gebeuren,	zul	je	verslaafd	raken	en	op	de	brug	stranden.	Wat	moet	er	dan	gedaan	worden?	
Onthoud:	

HIJ	IS	DE	VERSCHAFFER		
VAN	ZOWEL	GELOOF	ALS	WERELDSE	GOEDEREN.	
HIJ	IS	NIEMAND	ANDERS		
DAN	DE	BESCHIKKER	VAN	ONS	LEVEN.	

HIJ	IS	GEEN	TIRAN:	
VOOR	ALLES	WAT	HIJ	NEEMT,		
GEEFT	HIJ	ZEVENTIGVOUDIGE	TERUG.	
EN	ALS	HIJ	ÉÉN	DEUR	SLUIT,		
OPENT	HIJ	TIEN	ANDERE	VOOR	JE.	

Onthoud	dat	alles	van	hem	komt.	Dit	is	alleen	mogelijk	op	het	pad	van	de	liefde.	Op	het	pad	van	
meditaXe	word	je	alleen	gelaten.	Er	is	meer	gevaar	voor	ego	op	het	pad	van	meditaXe	dan	op	het	
pad	van	liefde,	omdat	je	volkomen	alleen	bent.	Er	is	geen	God.	Je	kunt	jezelf	nergens	aan	
overgeven,	je	kunt	God	niet	gebruiken	om	je	tegen	jezelf	te	beschermen.	Maar	op	het	pad	van	de	
liefde	is	die	prachXge	hulp	wel	beschikbaar.	

Onthoud:	HIJ	IS	GEEN	TIRAN.	Waarom?	Omdat	er	nog	iets	is	waar	je	aan	herinnerd	moet	worden:	
wanneer	deze	mooie	ervaringen	gebeuren,	zullen	er	tegelijkerXjd	ook	veel	pijnlijke	ervaringen	
gebeuren	-	omdat	je	ontworteld	wordt	uit	je	idenXteit,	je	oude	idenXteit,	en	dat	zal	pijnlijk	zijn.	
Telkens	wanneer	je	de	nieuwe	realiteit	binnengaat,	zal	er	veel	gelukzaligheid	zijn,	en	telkens	
wanneer	je	ontworteld	wordt	uit	de	oude	realiteit,	zal	er	veel	pijn	zijn.	Er	zullen	nachten	en	dagen	
zijn,	er	zullen	pijn	en	momenten	van	genieten	zijn.	neem	die	momenten	van	genieten	niet	als	jouw	
schepping:	geef	ze	over	aan	God.	Hij	is	de	verschaffer	van	alles;	hij	is	de	gever	van	het	leven	zelf.	

En	als	er	dan	pijn	komt	en	kwelling	en	je	in	een	grote	chaos	en	verwarring	bent,	een	donkere	nacht	
van	de	ziel,	wees	dan	niet	bezorgd.	Onthoud:	HIJ	IS	GEEN	TIRAN.	Hoe	kan	hij	dat	zijn?	Hij	is	de	bron	
van	je	leven.	Hij	is	je	moeder,	je	vader.	
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...	VOOR	ALLES	WAT	HIJ	NEEMT,		
GEEFT	HIJ	HET	ZEVENTIGVOUDIGE	TERUG...	

Onthoud	het.	Ja,	het	gebeurt	precies	zo.	Als	je	een	beetje	moet	lijden,	onthoud	dan	dat	het	
zevenXgvoudige	aan	je	gegeven	zal	worden.	Wat	er	ook	wordt	weggenomen,	er	zal	je	veel	meer	
worden	gegeven	-	want	wat	er	van	je	wordt	weggenomen	is	illusoir,	en	wat	er	met	je	gaat	
gebeuren	zal	veel	werkelijker	zijn.	
En	bij	elke	stap	zal	dit	zo	zijn,	bij	elke	stap	zul	je	rijker	en	rijker	worden.	Maar	je	moet	op	één	ding	
voorbereid	zijn:	je	zult	door	vele	vuren	moeten	gaan.	Elke	ervaring	om	door	het	vuur	te	gaan	is	een	
nieuwe	groei-ervaring.	Door	het	vuur	gaan	zal	pijnlijk	zijn,	uiterste	pijnlijk,	maar	zodra	je	eruit	bent	
zul	je	inzien	dat	je	er	wel	doorheen	MOEST	gaan.	Nu	bevind	je	je	op	een	hoger	niveau	en	komen	er	
veel	hogere	vreugden	tot	je	beschikking.	

Door	het	vuur	te	gaan	maakt	dat	iemand	puur	goud	wordt.	Onthoud:	HIJ	IS	GEEN	TIRAN.	Dat	zal	je	
helpen.	Hij	is	geen	sadist,	hij	geniet	er	niet	van	je	te	martelen.	Als	je	de	marteling	voelt,	is	dat	jouw	
interpretaXe.	Hij	maakt	gewoon	steeds	meer	vreugden	voor	je	beschikbaar,	maar	je	moet	je	
speelgoed	laten	vallen.	En	het	is	pijnlijk	om	je	oude	speelgoed	te	laten	vallen.	De	pijn	wordt	
gecreëerd	door	je	gehechtheid	aan	het	speelgoed.	
We	geloven	enorm	in	ons	speelgoed.	En	we	WETEN	dat	het	speelgoed	is	en	toch	geloven	we	erin,	
zo	dwaas	zijn	we	wel.	We	weten	dat	geld	speelgoed	is	en	dat	het	weggenomen	zal	worden	als	de	
dood	komt	-	alles	zal	weggenomen	worden.	Maar	toch	gaan	we	door	met	het	verzamelen	van	
dingen	en	hopen	ondertussen	dat	'dit	iedereen	overkomt,	maar	mij	niet.	Ik	ben	speciaal,	ik	ben	
een	uitzondering.'	
Niemand	is	een	uitzondering:	alles	wordt	van	je	afgenomen.	Maar	we	blijven	spelen,	we	blijven	
geloven	in	onze	fantasieën,	we	blijven	projecteren.	

Een	Franse	muis	en	een	olifant	gaan	naar	de	magistraat	en	vragen	om	een	speciale	vergunning	om	
meteen	te	kunnen	trouwen.	De	magistraat	schudt	zijn	hoofd	en	zegt	dat	het	onmogelijk	is,	want	
olifanten	en	muizen	gaan	gewoon	niet	samen.	En	het	muisje	kijkt	op	met	tranen	in	haar	ogen	en	
zegt:	'Maar	alstublie],	meneer	de	magistraat,	het	is	een	moetje.'	

Mensen	blijven	in	absurde	dingen	geloven.	Nu	denkt	het	muisje	dat	ze	zwanger	is:	'We	moeten	
wel,	er	is	geen	ontkomen	meer	aan!'	
Kijk	naar	je	eigen	absurditeiten.	Kijk	naar	je	eigen	leven,	naar	wat	je	doet.	Het	is	zo	belachelijk,	de	
manier	waarop	mensen	leven,	de	manier	waarop	mensen	hun	leven	verspillen.	En	wanneer	deze	
speeltjes	weggenomen	worden	-	en	ze	MOETEN	weggenomen	worden,	anders	zul	je	nooit	
volwassen	worden	-	zal	dat	pijnlijk	zijn.	

Op	het	pad	van	de	liefde	is	God	voor	jou	beschikbaar.	

HIJ	IS	GEEN	TIRAN:	
VOOR	ALLES	WAT	HIJ	NEEMT,		
GEEFT	HIJ	HET	ZEVENTIGVOUDIGE	TERUG.	
EN	ALS	HIJ	ÉÉN	DEUR	SLUIT		
OPENT	HIJ	TIEN	ANDERE	VOOR	JE.	

Maar	het	probleem	zit	hem	in	de	menselijke	mind.	De	menselijke	mind	raakt	gefocust	op	bepaalde	
dingen.	Als	je	bijvoorbeeld	gewend	bent	om	door	één	deur	te	gaan,	creëer	je	een	soort	tunnelvisie:	
je	ziet	geen	andere	deuren	meer.	Je	ziet	alleen	die	deur,	je	vergeet	dat	er	andere	deuren	zijn.	
En	wanneer	die	ene	deur	sluit,	raak	je	in	paniek	door	je	tunnelvisie.	De	man	die	op	zoek	is	naar	
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God	moet	leren	hoe	hij	tunnelvisie	kan	laten	vallen,	hoe	hij	alert	en	beschikbaar	kan	blijven	voor	
alle	mogelijkheden.	

Als	er	één	deur	sluit,	worden	er	onmiddellijk	Xen	deuren	voor	je	geopend.	Dit	is	geen	filosofisch	
statement,	dit	is	gewoon	een	feit.	Maar	je	kijkt	alleen	door	je	verleden.	Je	bent	zo	geobsedeerd	
door	het	verleden	dat	je	niet	kunt	zien	dat	er	andere	deuren	opengaan.	Je	kunt	niet	eens	geloven	
dat	er	andere	deuren	zijn.	Je	kent	maar	één	deur,	je	bent	ermee	vertrouwd	geraakt.	Je	kunt	
mechanisch	door	die	ene	deur	naar	buiten	en	naar	binnen	gaan,	zonder	je	ervan	bewust	te	zijn	-	
dat	is	niet	nodig;	je	bent	eraan	gewend	geraakt.	
Nu	gaat	hij	dicht	en	is	er	veel	pijn,	veel	angst	en	veel	kwelling.	De	lijdensweg	is	niet	omdat	de	deur	
gesloten	is,	de	lijdensweg	is	omdat	je	tunnelvisie	hebt.	Je	kunt	nergens	anders	naar	kijken,	je	kijkt	
alleen	maar	gefocust.	Laat	je	blik	iets	wijder	zijn.	

En	onthoud,	zegt	Sanai,	dat	hij	nooit	een	deur	sluit	tenzij	hij	er	al	Xen	voor	je	hee]	geopend.	Dus	
kijk	gewoon	om	je	heen	en	je	zult	ze	vinden.	
En	dit	is	ook	mijn	ervaring	van	werken	met	duizenden	mediteerders.	Het	gebeurt	elke	dag:	telkens	
als	er	een	deur	sluit...	en	oude	deuren	MOETEN	gesloten	worden,	hoe	kun	je	anders	groeien	en	
omhoog	gaan?	Als	je	alXjd	door	dezelfde	deur	gaat,	is	er	geen	transformaXe	mogelijk.	Deuren	
moeten	gesloten	worden	zodat	je	gedwongen	wordt	om	vanuit	een	nieuw	gezichtspunt	te	
bewegen,	naar	een	nieuwe	dimensie.	

De	meester	probeert	je	oude	deuren	op	alle	mogelijke	manieren	te	sluiten.	En	daarom	is	er	ook	
angst	voor	de	meester.	En	daarom	houden	mensen	afstand	-	ze	houden	een	bepaalde	afstand	
zodat	ze	kunnen	ontsnappen.	Als	het	te	veel	wordt,	ondraaglijk,	kunnen	ze	alXjd	ontsnappen.	
En	het	doet	pijn	wanneer	er	een	deur	gesloten	wordt.	Je	vraagt	om	groei,	maar	telkens	als	er	een	
deur	wordt	gesloten,	doet	dat	pijn.	Je	wordt	kwaad,	je	bent	woedend.	En	je	begrijpt	eenvoudige	
rekensommen	niet:	als	je	groei	verlangt,	moet	je	alXjd	bereid	zijn	om	door	nieuwe	visies,	nieuwe	
gebieden,	nieuwe	vlakken	te	bewegen.	En	het	oude	is	veilig	en	handig	-	dat	weet	ik	en	elke	
meester	weet	dat.	Maar	als	je	bij	het	oude	blij],	blijf	JIJ	het	oude	en	blijf	je	dood.	
Het	leven	is	met	het	nieuwe.	Elk	moment	moet	een	dood	en	een	opstanding	zijn.	Sterf	elk	moment	
aan	het	verleden!	

En	dat	is	waar	de	discipel	op	de	proef	wordt	gesteld:	dat	is	de	eerste	test.	Wanneer	een	deur	
gesloten	wordt,	geloo]	de	discipel	dat	er	Xen	andere	deuren	geopend	moeten	zijn.	Hij	vergeet	de	
gesloten	deur	en	gaat	op	zoek	naar	de	deuren	die	geopend	moeten	zijn.	Dit	is	vertrouwen.	
Vertrouw	op	het	leven,	vertrouw	op	God,	vertrouw	op	het	bestaan.	

HIJ	HOUDT	MEER	VAN	JOU		
DAN	JIJ	VAN	JEZELF.	

Onthoud:	God	hee]	jou	geschapen.	Je	kunt	niet	overbodig	zijn,	je	kunt	niet	toevallig	zijn.	En	God	
hee]	jou	geschapen	als	zo	uniek,	zo	individueel,	dat	er	geen	andere	'jij'	is	zoals	jij.	Jij	bent	de	enige	
Hij	hee]	nog	nooit	een	persoon	zoals	jij	geschapen	en	zal	ook	nooit	een	andere	persoon	precies	
zoals	jij	scheppen.	Zie	hoeveel	respect	Hij	voor	jou	hee].	
God	is	niet	zoals	een	lopende	band	waar	Ford	auto's	uit	blijven	komen	-	dezelfde	Ford	auto's,	
miljoenen	Ford	auto's,	allemaal	hetzelfde.	God	is	een	schepper,	geen	lopende	band.	Elk	individu	is	
niet	gemaakt	volgens	een	mal,	niet	volgens	een	bepaald	vast	patroon	-	aan	elk	individu	is	
individuele	aandacht	besteed.	Hij	hee]	je	individueel	geschilderd,	hij	hee]	je	op	een	bepaalde	
manier	gesneden,	je	een	bepaalde	vorm	gegeven,	een	bepaald	wezen.	Je	bent	uniek,	je	bent	
origineel,	je	bent	geen	kopie.	
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HIJ	HOUDT	MEER	VAN	JOU...	

En	je	bent	zeker	zijn	creaXe	-	als	je	verloren	gaat,	is	dat	zijn	verlies.	

HIJ	HOUDT	MEER	VAN	JOU	
DAN	JIJ	VAN	JEZELF.	

En	dat	is	een	heel	duidelijk	feit.	Mensen	houden	niet	van	zichzelf,	ze	respecteren	zichzelf	niet.	
Integendeel,	ze	veroordelen	zichzelf.	Jullie	zijn	allemaal	zelf-veroordelaars.	Dat	is	wat	de	priesters	
jullie	overal	ter	wereld	hebben	bijgebracht:	jullie	zijn	gecondiXoneerd	om	jezelf	te	veroordelen.	En	
je	blij]	jezelf	veroordelen.	Je	vindt	jezelf	niets	waard.	En	dit	is	een	van	de	barrières,	de	grootste	
barrières.	Hou	van	jezelf,	respecteer	jezelf	en	je	gee]	respect	aan	God	-	want	het	schilderij	
respecteren	is	de	schilder	respecteren	en	van	de	poëzie	houden	is	van	de	dichter	houden.	En	jij	
bent	de	poëzie	en	jij	bent	het	schilderij.	Jij	bent	de	muziek	die	door	Hem	geschapen	werd.	Jij	bent	
het	zichtbare	bewijs	dat	God	bestaat;	de	schepping	is	het	zichtbare	bewijs	dat	de	schepper	bestaat.	
Hou	van	de	schepping,	geniet	ervan,	vier	het:	dit	is	de	enige	manier	om	God	te	vieren.	En	jij	bent	
de	meest	nabije	schepping.	

De	man	die	zichzelf	veroordeelt,	kan	ook	niemand	anders	lieaebben.	En	de	mens	die	zichzelf	
veroordeelt,	veroordeelt	het	hele	bestaan.	De	wereld	is	vol	van	deze	veroordelaars,	ze	hebben	
iedereen	vergi]igd.	En	het	eerste	wat	een	meester	met	een	leerling	moet	doen,	is	al	dit	vergif	uit	
zijn	wezen	verwijderen.	Het	grootste	probleem	is	om	jou	respect	voor	jezelf	bij	te	brengen,	je	
ervan	bewust	te	maken	dat	je	kostbaar	bent,	dat	je	onvergelijkbaar	bent,	dat	je	een	groot	
potenXeel	in	je	hebt,	dat	er	boeddha's	in	je	verborgen	ziben,	dat	je	zaden	van	boeddha's	bent.	

STA	OP,	HEB	GENOEG	VAN	SPROOKJES.	
LAAT	JE	ONEDELE	PASSIES	ACHTER	EN	KOM	TOT	MIJ.	

Sanai	zegt,	zoals	elke	meester	alXjd	hee]	gezegd:	Kom	tot	mij!	Maar	je	zult	een	paar	dingen	
moeten	achterlaten,	alleen	dan	kun	je	bij	de	meester	komen.	Als	je	die	paar	dingen	niet	kunt	
verlaten,	zul	je	bij	de	priesters	blijven	en	zul	je	de	meester	nooit	vinden.	En	de	priesters	zijn	de	
vijanden	van	alle	meesters.	
De	priester	is	nooit	de	meester	en	de	meester	is	nooit	de	priester;	ze	behoren	niet	tot	dezelfde	
dimensie.	De	priester	hee]	niets	met	God	te	maken.	De	priester	hee]	van	God	een	handel	
gemaakt.	Hij	buit	de	hypothese	van	God	uit.	De	priester	is	zo	lelijk	dat	hij	zelfs	het	idee	van	God	
niet	onbenut	kan	laten.	

Volgens	een	zeker	verhaal,	toen	God	de	wereld	schiep	en	zag	dat	het	goed	was,	deed	Satan	mee	
met	de	waardering	en	riep	uit,	terwijl	hij	van	het	ene	wonder	naar	het	andere	staarde:	'Het	is	
goed!	Het	is	goed!	Laten	we	er	een	instelling	van	maken!'	
Dat	is	nou	de	priester.	De	priester	maakt	van	alles	een	handel,	de	priester	maakt	van	alles	een	
instelling.	Elk	inzicht	van	de	grote	boeddha's	wordt	uiteindelijk	gereduceerd	tot	een	insXtuut,	tot	
een	kerk.	De	priester	is	in	dienst	van	Satan.	

STA	OP,	HEB	GENOEG	VAN	SPROOKJES...	

En	het	is	de	priester	die	je	blij]	voeden	met	sprookjes.	Hij	praat	over	God	en	hij	praat	over	de	
hemel	en	de	hel	en	de	engelen	en	de	beloningen	die	de	deugdzame	zal	krijgen	en	de	straffen	die	
de	zondaars	zullen	moeten	ondergaan.	Dit	zijn	allemaal	sprookjes.	
De	priester	blij]	je	voeden	met	sprookjes.	En	omdat	je	gehecht	blij]	aan	sprookjes	blijf	je	dom,	je	
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wordt	nooit	volwassen.	Pas	op:	de	priester	is	een	handelsreiziger	in	dienst	van	Satan.	En	heel	het	
werk	van	de	priester	bestaat	uit	het	versieren	van	sprookjes.	Hij	verzint	steeds	meer	sprookjes.	Hij	
maakt	zich	niet	druk	over	de	waarheid,	in	feite	is	hij	heel	erg	bang	voor	de	waarheid.	

Dus	wanneer	er	een	man	als	Boeddha	is,	is	de	priester	tegen	hem.	Wanneer	er	een	man	als	Jezus	
is,	is	de	priester	tegen	hem.	Onmiddellijk	wordt	de	priester	alert,	er	is	gevaar	-	want	die	lui	zoals	
Boeddha	en	Jezus	zijn	tegen	sprookjes.	Zij	zullen	alle	kinderachXge	onzin	vernieXgen	die	in	naam	
van	religie	wordt	uitgekraamd.	En	de	priester	lee]	ervan,	en	door	de	eeuwen	heen	is	hij	echt	
vaardig	geworden.	De	priester	is	de	grootste	handelsreiziger	ter	wereld.	

Een	man	kwam	een	kruidenierswinkel	binnen	en	vroeg	om	vijf	cent	zout.	De	eigenaar	vroeg:	'Wat	
voor	zout	wilt	u?'	
'Wat	voor	zout	wil	ik?	Ik	wil	zout,	heel	eenvoudig.	Hoeveel	soorten	zout	zijn	er?'	
'Ha	ha!'	grinnikte	de	winkelier.	Wat	weet	u	niet	van	zout!	Komt	u	maar	eens	mee.'	
En	hij	nam	hem	mee	naar	beneden	en	liet	hem	een	kelder	zien	die	maar	liefst	veerXg	of	vij]ig	
vaten	zout	bevabe.	De	klant	stond	verbaasd.	
'Zijn	dat	allemaal	verschillende	zouten?'	vroeg	hij.	
'Ja,	ze	zijn	allemaal	verschillend.	We	hebben	zout	voor	allerlei	prijzen	en	toepassingen.'	
'Mijn	hemel,	u	bent	een	specialist.	Ik	neem	aan	dat	als	u	al	die	vaten	met	verschillende	soorten	
zout	hebt,	u	wel	heel	veel	zout	moet	verkopen.	U	moet	echt	weten	hoe	je	zout	moet	verkopen!'	
'Oh,'	zei	de	ander,	'ik	-	ik	ben	niet	zo	goed	in	zout	verkopen,	maar	de	man	die	het	allemaal	aan	mij	
verkocht	hee],	jongen,	die	kan	pas	zout	verkopen!'	

De	priester	verzint	voortdurend	sprookjes.	En	hij	verzint	ze	voor	alle	soorten	mensen,	voor	alle	
soorten	minds.	Daarom	zijn	er	driehonderd	religies	op	aarde	-	dat	betekent	driehonderd	soorten	
sprookjes,	beschikbaar	in	alle	maten,	beschikbaar	tegen	alle	prijzen,	beschikbaar	naar	ieders	
behoe]e.	Waarom	heb	je	anders	driehonderd	religies	op	aarde	nodig?	Je	hebt	geen	driehonderd	
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wetenschappen	op	aarde.	Wetenschap	is	één,	omdat	de	wetenschappelijke	benadering	één	is	en	
het	fundament	van	de	wetenschap	één	is.	
Religie	zal	één	zijn	-	als	priesters	verdwijnen	en	er	alleen	nog	Boeddha's	en	Bahauddins	en	Sanai's	
en	Sosans	zijn,	zal	er	maar	één	religie	zijn.	Er	zal	een	soort	religiositeit	in	de	wereld	zijn,	geen	
enkele	religie	in	feite	-	een	soort	religiositeit.	
Je	zult	je	sprookjes	moeten	laten	vallen	-	christelijke,	hindoeïsXsche,	mohammedaanse.	

STA	OP,	HEB	GENOEG	VAN	SPROOKJES.	
LAAT	JE	ONEDELE	PASSIES	ACHTER	EN	KOM	TOT	MIJ.	

Er	zijn	lage	passies:	geld,	macht,	seksualiteit,	hebzucht,	woede,	beziberigheid,	enzovoort,	
enzovoort.	En	de	mens	lee]	alleen	in	die	lage	passies.	Daar	is	niets	mis	mee,	ze	zijn	de	fundering	
van	de	tempel	van	het	leven.	Maar	als	er	alleen	het	fundament	is	en	geen	tempel,	dan	is	het	
fundament	volkomen	nubeloos.	Het	is	nudg	in	de	context	van	de	tempel;	als	de	hele	tempel	
gebouwd	is,	is	het	fundament	nudg.	Maar	als	de	tempel	nooit	gebouwd	wordt	en	je	blij]	maar	
bouwen	aan	het	fundament,	voor	eeuwig	en	alXjd,	dan	is	het	volkomen	fuXel,	zinloos,	een	
verspilling	van	leven	en	energie.	

Sigmund	Freud	bleef	zich	bezighouden	met	de	lage	passies.	Dat	is	zijn	onvolkomenheid.	En	
daardoor	is	de	psychoanalyse	nog	niet	in	staat	geweest	om	een	tempel	te	worden.	Het	is	alleen	
maar	een	fundering,	een	kale	naakte	fundering.	Het	is	nog	geen	huis	waar	je	kunt	wonen.	
Hij	schreef	eens	aan	een	vriend:	'Ik	heb	me	alXjd	beperkt	tot	de	begane	grond	en	de	kelder	van	het	
bouwwerk	dat	de	mens	heet.'	
Aldous	Huxley	hee]	eens	gezegd	dat	hij	de	kelder-kelder	had	moeten	zeggen.	

De	mens	hee]	een	kelder,	dat	is	waar,	maar	hij	hee]	ook	een	zolder.	De	mens	is	onbewust,	dat	is	
waar,	maar	de	mens	hee]	ook	het	potenXeel	voor	superbewustzijn.	En	als	je	niet	op	zoek	gaat	
naar	het	superbewustzijn	zul	je	in	de	kelder	blijven,	of	zelfs	in	de	kelder-kelder.	Je	zult	op	de	aarde	
blijven	kruipen	-	terwijl	je	het	vermogen	hebt	om	te	vliegen.	Je	kunt	een	vlinder	worden,	maar	je	
opent	je	vleugels	niet	omdat	je	gehechtheid	aan	de	aarde	te	groot	is.	Die	gehechtheid	moet	
getransformeerd	worden.	Je	moet	naar	de	sterren	gaan	kijken.	

Dat	is	wat	soefi's	adab	noemen:	in	de	aanwezigheid	van	de	meester	zijn.	Hindoes	noemen	het	
satsang.	In	de	aanwezigheid	van	de	meester	zijn	betekent	naar	de	sterren	kijken,	je	bewust	
worden	van	de	zolder,	dat	er	iets	hogers	in	je	mogelijk	is.	Opgewonden	worden	dat	je	niet	af	bent	
zoals	je	bent,	dat	je	vleugels	kunt	hebben,	dat	je	zo	hoog	kunt	vliegen	als	je	wil,	dat	zelfs	de	hemel	
niet	de	limiet	is.	

STA	OP,	HEB	GENOEG	VAN	SPROOKJES.	
LAAT	JE	ONEDELE	PASSIES	ACHTER	EN	KOM	TOT	MIJ.	

En	er	zijn	twee	soorten	mensen	in	de	wereld.	De	wereldse	mensen	blijven	de	kelder,	ze	blijven	
bezig	met	de	lage	passies.	En	de	zogenaamde	bovenwereldse,	de	religieuze,	zij	houden	zich	bezig	
met	sprookjes.	En	ze	zijn	allebei	de	weg	kwijt.	
De	echte	zoeker	zal	twee	dingen	laten	vallen.	Ten	eerste	zal	hij	sprookjes	laten	vallen	-	daarom	
noemt	Sanai	eerst:	

STA	OP,	HEB	GENOEG	VAN	SPROOKJES...	

 / 6 7



Het	eerste	is	om	sprookjes,	de	uitvindingen	van	de	priesters,	te	laten	vallen.	En	het	tweede	is:	let	
op	je	lage	passies,	want	in	je	lage	passies	zit	een	grote	energie	verborgen	-	als	die	vrijkomt,	wordt	
het	de	brug	die	de	aarde	en	de	hemel	zal	verbinden.	

...	EN	KOM	TOT	MIJ.	

JE	MOET	BESEFFEN	DAT	HET	ZIJN	LEIDING	IS		
DIE	JE	OP	HET	PAD	HOUDT,		
EN	NIET	JE	EIGEN	KRACHT.	

Maar	opnieuw	herinnert	Sanai	je	eraan	dat	je	dit	op	het	pad	van	de	liefde	voortdurend	moet	
herinneren,	dat	je	het	geen	moment	mag	vergeten.	

JE	MOET	BESEFFEN	DAT	HET	ZIJN	LEIDING	IS...	

Onthoud	alXjd	dat	als	je	naar	God	toe	beweegt,	hij	het	is	die	jou	gekozen	hee].	Denk	geen	
moment:	'Kijk,	ik	ben	een	groot	zoeker	naar	God.	Ik	ben	geen	gewoon	iemand,	ik	ben	niet	werelds,	
ik	ben	niet	zoals	deze	wereldse	schepselen.	Ik	ben	een	spirituele	man.	Ik	zoek	God,	ik	blijf	niet	
zoeken	naar	geld	of	macht.'		
Je	bent	weer	gevallen;	je	bent	weer	in	de	kelder	gevallen.	Het	ego	is	terug.	

Denk	geen	moment	dat	jij	het	bent	die	naar	God	zoekt.	Integendeel,	onthoud	op	het	pad	van	de	
liefde	dat	hij	het	moet	zijn	die	jou	geroepen	hee]	-	hoe	had	je	anders	naar	hem	kunnen	zoeken?	
Hij	moet	het	zijn	die	jou	gekozen	hee],	hij	moet	het	zijn	die	aan	jou	trekt.	Hij	moet	het	zijn	die	je	
op	een	onbekende,	mysterieuze	manier	verder	weg	brengt	naar	een	onbekend	bestaan.	Hij	is	het	
die	bezit	van	je	hee]	genomen.	

JE	MOET	BESEFFEN	DAT	HET	ZIJN	LEIDING	IS		
DIE	JE	OP	HET	PAD	HOUDT...	

En	denk	geen	moment:	'Het	komt	door	mijn	kracht	dat	ik	op	het	pad	ben'.		
Nee.	Als	je	denkt	dat	het	door	jouw	kracht	komt	dat	je	op	het	pad	bent,	ben	je	al	afgedwaald.	Je	
bent	al	een	egoïst	geworden:	je	hebt	de	scheiding	tussen	jou	en	God	gecreëerd.	
'Hij	is	het	die	me	op	het	pad	houdt.	Hij	is	het	die	me	eraan	herinnert	niet	te	dwalen.'	

Plato	gebruikte	een	prachXg	woord	voor	waarheid.	Het	woord	is	a-lethia:	het	betekent	niet-
vergeten.	Het	betekent	herinneren,	het	betekent	voortdurend	herinneren.	Waarheid	is	
voortdurend	herinneren.	Waarheid	is	geen	moment	vergeten	dat	'God	is:	alleen	God	is.	Hij	hee]	
me	het	leven	gegeven,	hij	hee]	me	het	verlangen	gegeven	om	naar	waarheid	te	zoeken,	hij	hee]	
me	uitgekozen	om	naar	hem	te	zoeken.	Hij	moet	me	op	een	mysterieuze	manier	geroepen	hebben	
-	hoe	had	ik	anders	in	zijn	richXng	kunnen	gaan?'	

De	minnaar	blij]	zichzelf	eraan	herinneren:	'Het	is	de	Geliefde	die	als	een	magneet	werkt	-	ik	word	
getrokken,	ik	word	aangetrokken.	Het	is	niet	mijn	werk,	het	is	zijn	genade.'	
En	als	je	je	dit	kunt	herinneren,	dat	het	zijn	genade	is,	zal	het	ego	niet	opkomen.	En	langzaamaan	
zal	het	ego	wegvallen.	En	wanneer	het	ego	weggevallen	is,	ben	je	aangekomen.	Dan	zijn	de	drie	
één:	dan	zijn	de	minnaar	en	de	geliefde	en	de	liefde	één.	Je	bent	de	Tuin	binnengegaan	-	DE	
HADIQA.	
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